
Zápisnica č. 13 z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Radošina konaného 

 dňa 15.3.2017 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok a miesto rokovania: 17.00 hod. Obecný úrad 

1. Otvorenie 

Rokovanie OcZ otvorila starostka obce a privítala prítomných . Počet prítomných poslancov je 9 
a OcZ je uznášania schopné. Starostka doplnila program rokovania o body 7. a 8.  

Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho rokovania obecného zastupiteľstva 
4. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2016 
5. Záverečný účet obce za rok 2016 
6. Plán činnosti HK na 1. polrok 2017 
7. Zastrešenie amfiteátra 
8. Zakúpenie autobusu 
9. Informácie o prebiehajúcich projektoch Obce 
10. Došlá pošta, interpelácie poslancov, rôzne 
11. Návrh na uznesenie 
12. Záver 
 

Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0  
 

2. Voľba návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
 

Návrhová komisia: JUDr. Jana Jurčová, JUDr. Mária Escherová, Mgr. Andrej Siget 
Zapisovateľka: Eva Chromá 
Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Čierňava, Mgr. Gabriela Bahelková 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho rokovania obecného zastupiteľstva 
 

Uznesenie č.12 zo 7.12.2016 : 
Bod C/1 – alternatívny návrh zberu odpadu pre malých podnikateľov nebol predložený 
Bod C/2 – vysporiadanie miestneho cintorína – prebieha 
Bod C/3 – zakúpenie 15 miestneho vozidla - prebieha 
Bod C/4 – predaj parc. č. 239/9 p. Jánošovi. Nakoľko sa na predmetnej parcele nachádza miestna 
komunikácia poslanci uvedenú parcelu neodpredajú. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
Bod C/5 -  splnené 
. 
 
 



4.   Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2016 
 

Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2016 bola predložená kontrolórkou Ing. Zuzanou 
Bednárikovou poslancom v písomnej forme. Kontrolórka odporučila uzatvoriť prerokovanie 
hospodárenia za rok 2016 výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. Poslanci správu 
vzali  na vedomie. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
  

5.   Záverečný účet obce za rok 2016 
 
Záverečný účet obce za rok 2016 predložila na rokovanie ekonómka Eva Chromá. Informovala  

poslancov o schodku rozpočtu v sume -102272,43 €, ktorý bol v rozpočtovom roku 2016 vysporiadaný 
z návratných zdrojov financovania vo výške 32094,06 € a z finančných operácií prebytku rozpočtu 
minulého roka vo výške 70178,37 €. Poslanci schválili vysporiadanie schodku rozpočtu. Zostatok 
finančných operácií vo výške 58842,05 €. Na základe uvedených skutočností poslanci schválili tvorbu 
rezervného fondu vo výške 10 % prebytku finančných operácií t.j. 5884,20 €. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 

 
6.  Plán činnosti HK na 1. polrok 2017 
 
Plán činnosti HK na 1. polrok 2017 predložila na rokovanie kontrolórka Ing. Zuzana Bednáriková. 

Poslanci uvedený plán schválili. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 

7.   Zastrešenie amfiteátra 
 
Starostka obce JUDr. Marta Kolková preložila poslancom k nahliadnutiu vypracovaný projekt 

zastrešenia amfiteátra a vybudovanie zázemia pre účinkujúcich v sume cca 20.000 €. Poslanci 
s projektom súhlasili a dali na zváženie vybudovanie zázemia vo väčšej výmere a súhlasili aj s cenou 
vyššou o 5000 €. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 

 
8.  Zakúpenie autobusu 
 
Starostka informovala poslancov o možnosti zakúpenia motorového vozidla FORD Tranzit, 18 – 

miestnom, na ktorom je ešte rok záruka za sumu 36000 €. Uvedené vozidlo by slúžilo všetkým 
obecným organizáciám. Obecný úrad by zabezpečil poistenie vozidla a vodiča. Palivo by si kupovali 
organizácie na vlastné náklady. Poslanci s kúpou súhlasili. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 

9.  Informácie o prebiehajúcich projektoch Obce 
 

Starostka informovala poslancov o prebiehajúcom projekte na rekonštrukciu Polyfunkčného 
domu. Je treba dať vypracovať energetický certifikát a energetický audit. Rekonštrukcia by prebehla 
v elektroinštalácii, vzduchotechnike, vykurovaní a  zateplenie strechy a budovy. 
Tiež informovala o podanom projekte  na Dotáciu na rekonštrukciu ihrísk – vybudovanie drenáže na 
hracej ploche. Projekt je vypracovaný na čiastku 109 tis. EUR. Spoluúčasť obce je vo výške 5 %.. 



          10.  Došlá pošta, interpelácie poslancov a rôzne 
 
Predseda TJ p. Martin Piršel informoval poslancov o zamknutej hlavnej bráne na ihrisku, treningové 
ihrisko a multifunkčné ihrisko nebude obmedzované. Hlavná brána bude zatvorená, pretože ľudia 
nosia smetie do smetných nádob na ihrisko, venčia tam psov, na tribúnu mládež chodí piť a fajčiť. 
Požiadal tiež o zrezanie vŕby na ihrisku. Poslanci so zatváraním hlavnej brány súhlasili. 
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 
Predseda záhradkárov p. Ondrejka a p. Michlér poslancov znovu žiadali o pridelenie pozemku na 
svoju činnosť nakoľko im ešte nebola pridelená žiadna parcela. Poslanci im navrhli parcelu za 
kultúrnym domom, pozemok vedľa pálenice alebo pozemok na Hôrke, ktorý je ohradený. V priebehu 
týždňa bude vykonaná obhliadka uvedených pozemkov a záhradkári si môžu vybrať. Žiadali aj 
oplotenie uvedeného pozemku ale poslanci s oplotením nesúhlasili. 
 
Žiadosť TJ ŠK a majitelia historických vozidiel Radošina – Zraz veteránov – IX. Ročník – dňa 1.júla 
2017 – príspevok vo výške 300 €. Poslanci so žiadosťou súhlasili. 
 
Mgr. Gabriela Bahelková – na Nádražnej ulici pred p. Chvojkom je odstavené osobné auto – 
nepojazdné – vyzvať majiteľa na odstránenie vozidla.  Ďalej žiadala poslancov o schválenie zápisu 
žiakov do prvého ročníka ZŠ na deň 6.4.2017. 
JUDr. Jana Jurčová – nesvieti osvetlenie.  
Starostka informovala poslancov o podanej reklamácii osvetlenia. Poslanci navrhli dať článok do 
novín  a vysvetliť občanom prečo osvetlenie nesvieti. 
Ing. Peter Matejovič – do projektu Zberného dvora zapracovať aj drtič konárov. 
Mgr. Peter Čierňava – sa spýtal v akom štádiu je výstavba bytoviek. 
Starostka informovala poslancov, že stavebné povolenie je reálne tento rok. Poslanci navrhli dať do 
novín časový harmonogram kedy by mohli byť ďalšie byty na prenájom nakoľko sa občania  stále 
pýtajú. Tiež informovala o vybavovaní stavebných pozemkov na ulici Mierovej – Alej. 
Ing. Peter Lukačovič žiadal vyzvať cestárov na opravu cesty v zákrute na ulici kpt. Nálepku. 
Ing. Peter Matejovič žiadal osadiť zrkadlo pri výjazde z Piešťanskej ulice pri zdravotnom stredisku. 
 
          11.  Návrh na uznesenie 
 
Návrh na uznesenie prečítala JUDr. Jana Jurčová.  
Hlasovanie: za/proti/zdržal sa – 9/0/0 
 
 

12.  Záver 
 

Starostka ukončila rokovanie a poďakovala poslancom za účasť na rokovaní. 
V Radošine 16.3.2017 
 
Zapísala:                             Eva Chromá                              .......................................... 
Overovatelia zápisnice:           Mgr. Gabriela Bahelková          .......................................... 

 Mgr. Peter Čierňava                ......................................... 
 
 


